
NAŠA SKUPNOST PRED ZAHTEVNO
A POTREBNO NALOGO

Predsedstvo za
štirinajstdnevnik

Predsedstvo občinske konference SZDL je del 27. seje
(glej sliko) posvetilo tudi informiranju. I/dajateljski svet je
preolikovan v svet za informiranje, politično propagando in
i/dajanje Naše skupnosti. Sprejet je predlog, da postane
Naša skupnost štirinajstdncvnik.

V občini Ljubljana Moste-Polje imamo razvejano informativno
dejavnosl. ki pa ni organizirano povezana in usmerjcna, da bi še v
večji meri koristila delovnemu človeku in občanu pri skupnih pri-
zadevanjih. To nalogo je predsedstvo OK SZDL v prihodnje nalo-
žilo novooblikovanemu svetu /a informiranje — ta je se kot izdaja-
leljski sve( Nsk temeljito obravnaval slanje na področju informira-
nja v naši občini — ler med drugim pri.šlo do zaključka, da se mora v
nadaljnje napore za boljše informiranje vključiti tudi Naša skupnost
— časopis OK SZDL — še v večji meri kot doslej.

NADAUEVANJE NA 5. STRANI.



. (Nadaljevanje s 1. strani)
To pa je od Naše skupnosti

moč pričakovati le, če izhaja po-
gosteje. V dosedanjem sistemu
izhajanja je Naša skupnost dose-
gla vrh, kakršnega kot mesečnik
v informativnem pogledu lahko
doseže. Napredek je mogoč le v
pogostejšem izhajanju. Tak
predlog je svet za informiranje
predlagal izdajatelju —predsed-
stvu OK SZDL, ki ga je vsestran-
sko pretreslo ter to nujnost spre-
jelo. V letu 1979, ko bo Naša
skupiiost praznovala 20-letnico
izhajanja, bo prešla na 14-dnev-
nik izhajanja.

Seve'da je to predlog, kajti
zadnjo besedo bodo rekli dele-
gati občinske skupščine, ko bodo
odločali o višini ter razporeditvi
občinskega proračuna za pri-
hodnje leto. Pogostejše izhaja-
nje terja tudi več sredstev, ven-
dar po okvirnih predračunih, ki
so jih imeli člani predsedstva v
rokah, ko so se odločali, še en-
krat več številk Naše skupnosti

letno ne bo potrebno še enkrat
več denarja, čeravno bo treba
odpreti delovno mesto novinar-
ja.

Ker pa predvsem delegati za-
htevajo boljše informiranje pred
sejami in po sejah skupščin, še
zlasti skupščin SIS, ti ne bodo
mogli predlogu nasprotovati.
Prepričan sem, da ga bodo poz-
dravili in obenem ponovili svoje
stare zahteve, da pridejo skupš-
činska gradiva iz Delegatske tri-
bune in iz objav SIS na strani
Naše skupnosti, in to pred seja-
mi, novinarsko, kratko in razum-
ljivo ter problemsko obdelana,,
da bodo z njimi seznanjeni ne le
delegati, temveč vsi delovni lju-
dje in občani; da bodo tako vrata
delegatski skupščini še širše od-
prta kot doslej.

Zavedamo se, da bo za ured-
ništvo to težka naloga, vendar
stno prepričani, da jo bo zmoglo
— kot je to ob raznih nalogah
dokazalo že doslej.
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